
 

Más emberré leszel 

(Királyság és a Szent Szellem) 

 

Legutóbb azt a történetet vizsgáltuk, hogy Jézus békésen alszik a csónakban, a tanítványok 

megijednek, mikor egy viharzónába kerülnek. Jézust felkeltették, Ő lecsendesítette a vihart. 

Megállapítottuk, hogy mivel a békesség, a Menny békessége volt benne-ezért tudta 

lecsendesíteni a vihart. Róm 16:20 A békességnek Istene megrontja a Sátánt a ti lábaitok 

alatt hamar. A mi Urunk Jézus Krisztus kegyelme veletek. Ámen. 

 

A békesség Istene. Az a fajta békesség, ami egy minden emberi értelmet felülhaladó 

békesség. Erre kell eljutnod, törekedned, mert ebből a békességből tudsz parancsolni a 

hegyeknek, és a viharnak.  

Úgy is fogalmazhatjuk, hogy csak azon a viharon lehetsz úrrá, ami közepette már tudsz 

aludni. Ha félelem szabadul el benned, valamilyen helyzetnél fogva, akkor nem leszek képes 

a békességet felszabadítani - mert csak azt adhatom, amim van. A hatalom gyakorlása a 

menny nyugalmából fakad. 

 

Jézus a vihar lecsendesítése után megfedte a tanítványokat, hitetlenségük, kicsiny hitűségük 

miatt. Itt közbevetjük, hogy Jézus sosem pátyolgatta a hitetlenséget, hanem minden 

helyzetben, kissé ridegnek tűnően is, de számon kérte,kéri- h miért nem hisztek? Ez is 

mutatja, hogy a hit- az ember felelősségi körébe tartozik, döntési lehetőség. A Hit ugye 

Isten beszédének meghallásából származik, növekedése pedig annak megcselekedéséből. 

Egy-egy imára kapott válasz a legtöbbünk számára a hitünk nagyságának jutalmának tűnik- 

de itt egy nagy vihart követő közbenjárás után kis-hitűeknek nevezte Jézus azokat, akik 

közben-jártak/rohangáltak. 

Miért? Mert Jézus korábban már felhatalmazta őket a csodatételre- azt várta el, hogy a 

tanítványok érvényesítsék azt a hatalmat és erőt, ami a rendelkezésükre állt. Jézushoz 

imádkoztak, ahelyett, h a kockázatosabb engedelmességet válasszák. 

Kell imádkozni, ugyanakkor fontos tudni használni, kihirdetni, parancsolni. Azt viszont 

a mennyei trónokról lehet. Ef 2:4 De az Isten gazdag lévén irgalmasságban, az Ő nagy 

szerelméből, mellyel minket szeretett. 2:5 Minket, kik meg voltunk halva a vétkek miatt, 

megelevenített együtt a Krisztussal, (kegyelemből tartattatok meg!). 2:6 És együtt 

feltámasztott és együtt ültetett a mennyekben, Krisztus Jézusban: 2:7 Hogy megmutassa a 

következendő időkben az Ő kegyelmének felséges gazdagságát hozzánk való jóságából a 

Krisztus Jézusban. 

Tehát a kihirdetésnek onnan kell történnie, és ez nem a jövőre vonatkozik, szellemileg már 

most is ott lehetsz. 

 

Ez 37:1 Lőn én rajtam az Úrnak keze, és kivitt engem az Úr lélek által, és letőn engem a 

völgynek közepette, mely csontokkal rakva vala. 37:2 És átvitt engem azok mellett körös-

körül, és íme, felette sok vala a völgy színén, és íme, igen megszáradtak vala. 37:3 És monda 

nekem: Embernek fia! vajon megélednek-e ezek a tetemek? és mondék: Uram Isten, te 

tudod! 37:4 És monda nekem: Prófétálj e tetemek felől és mondjad nekik: Ti megszáradt 

tetemek, halljátok meg az Úr beszédét! 37:5 Így szól az Úr Isten ezeknek a tetemeknek: Íme, 

én bocsátok ti belétek lelket, hogy megéledjetek. 37:6 És adok reátok inakat, és hozok reátok 

húst, és bőrrel beborítlak titeket, és adok belétek lelket, hogy megéledjetek, és megtudjátok, 

hogy én vagyok az Úr. 37:7 És én prófétálék, amint parancsolva vala nekem. És mikor 

prófétálnék, lőn zúgás és íme zörgés, és egybemenének a tetemek, mindenik tetem az ő 

teteméhez. 37:8 És látám, és íme inak valának rajtuk, és hús nevekedett, és felül bőr borította 



be őket; de lélek nem vala még bennük. 37:9 És monda nekem: Prófétálj a léleknek, 

prófétálj embernek fia, és mondjad a léleknek: Ezt mondja az Úr Isten: A négy szelek 

felől jöjj elő lélek, és lehelj ezekbe a megölettekbe, hogy megéledjenek! 37:10 És prófétálék 

amint parancsolá. És beléjük méne a lélek s megéledének, s állának lábaikra, felette igen 

nagy sereg. 37:11 És monda nekem: Embernek fia! ezek a tetemek az Izrael egész háza. Íme, 

ezt mondják: Elszáradtak a mi csontjaink és elveszett a mi reménységünk; kivágattunk! 

37:12 Annak okáért prófétálj, és mondjad nekik: Így szól az Úr Isten: Íme, én megnyitom a 

ti sírjaitokat és kihozlak titeket sírjaitokból, én népem! s beviszlek titeket Izrael földjére. 

37:13 És megtudjátok, hogy én vagyok az Úr, mikor megnyitándom sírjaitokat és kihozlak 

titeket sírjaitokból, én népem! 37:14 És adom az én lelkemet belétek, hogy megéledjetek, és 

leteszlek titeket a ti földetekre, és megtudjátok, hogy én, az Úr, szóltam és megcselekedtem, 

ezt mondja az Úr Isten. 

 

A helyzet, amit Ezékiel próféta látott igen reménytelen. Egy egész völgy, csupa száraz 

csonttal. Ahogy az életedben is láthatsz nem, hogy nem működő, de teljesen száraz, csontos 

helyzetet. Nem arra utasította Isten a prófétát h imádkozzon,a kérjen típusból, hanem h szólja 

Isten Beszédét, parancsolja be a halott, száraz helyzetre az Isten Kijelentett Akaratát! 

Fokozatos kihirdetésekben indultak meg a változások, azokat hirdette ki, amiket hallott az 

Atyától. És ami fontos- a reménytelenségüket mi változtatta meg? és elveszett a mi 

reménységünk; kivágattunk! 37:12 Annak okáért prófétálj, és mondjad nekik: Így szól az 

Úr Isten (…)37:14 És adom az én lelkemet belétek, hogy megéledjetek! 

 

Máté 11:11 Bizony mondom nektek: az asszonyoktól szülöttek között nem támadott nagyobb 

Keresztelő Jánosnál; de aki legkisebb a mennyeknek országában, nagyobb nálánál. 

 

Miért mondta ezt Jézus? Jánosról semmi látványos kiemelkedő csodáról nem tudunk, mégis a 

Mindenek Tudója azt mondta, h ő volt a legnagyobb, ugyanakkor az Új korszak hívőihez 

képest a legkisebb. Miben különböztek? A Szent Szellembe való bemerítkezés az, ami az 

Ószövben nem volt elérhető. Igaznak nyilvánulhatott az Ószövetségben is bárki, aki hit által 

közelített Istenhez, de a Szent Szellem nem volt számára elérhető. 

 

Alapvető különbség van a végső cél, és az odavezető közvetlen célok között. A végső cél 

sikeres eléréséhez a közvetlen célok sikeres megvalósítása szükséges. 

 

Krisztus eljövetelének végső célja nem a megváltásunk volt. Az a közvetett cél, ami 

nélkül nem lehet elérni a végső célt: beteljesedjetek Istennek teljességéig (Ef3,19). 

 

A Vörös tengeren való átkelés ebből a szempontból a megtérés, míg a Jordánon való átkelés, 

ami az ígéret földjéhez kell- a Szent Szellembe való bemerítkezés. A tűzzel való keresztség, 

ami másfajta keresztség. Ha megnézitek a honfoglalás csatáit, különös dolgokat is láthattok: 

Jerikó falai, dicsőítő csapat egy sereg élén, cserépedények ütögetése, hadsereg létszámának 

csökkentése stb. Egyedi megoldások röviden. 

Sok hívő, aki ebből a szempontból átkelt a Jordánon, megkapta a nyelveken szólást és 

meg sem mozdul. Így viszont nem fogja tudni birtokba venni a földet. A nyelvekenszólás 

fantasztikus ajándék, de csak belépő a különleges, mennyei erővel való életre, pont ahhoz, 

hogy tudjon vezetni az Úr. (még a pusztában is a Felhő vezette őket, ami éjszaka tűzoszlop 

volt és nem a Törvény.) 

 

Az apcselt olvasva feltűnik, hogy azok a testvérek is betöltekeztek újra a Szent Szellemmel, 

akik már ott voltak mikor Jézus Szent Szellem keresztséget adott nekik. Egyszer 



kereszteltetünk meg Szent Szellemmel, de többször töltekezünk be- miért? Mert 

elszivárog. Nem a Szent Szellem Személye, hanem a Jelenlétéből fakadó Erő, Kenet- nehéz 

megfogalmazni. 

 

Máté 12:28 Ha pedig én Istennek Lelke által űzöm ki az ördögöket, akkor kétség nélkül 

elérkezett hozzátok az Isten országa. 

 

Isten Szelleme és Isten Királysága- össze vannak kapcsolva. A Szent Szellem az, Aki 

érvényesíti a Királyság légkörét, hatalmát. Ahogy először is kijelenti Jézust, a 

következőkben kijelenti Isten szavát, az Atya szívét stb.- óriási jelentőssége van 

szolgálatának, nem véletlenül hívjuk a mostani korszakot a Szent Szellem korszakának. 

 

A mondat második fele szolgálatának lényegére világít rá: a felkent szolgálat révén 

összeütközésbe kerül két birodalom, a világosság a sötétséggel. Amikor valakit megérint a 

Királyság ereje, a sötétség erejének azonnal mennie kell! A Szent Szellem nem sérül meg a 

harcokban, nem visel harapásnyomokat, nem ijed meg, nem téveszthető meg. Minél inkább 

megtanul valaki rátámaszkodni az Ő vezetésre, annál inkább fog jelentkezni az életében a 

Lélek ereje, minél nagyobb a Jelenléte, annál nagyobb a győzelem. 

 

A legnagyobb ajándék, amit valaha kaphatunk- a Szent Szellem Isten. Azok, akik 

felismerték jelenlétének értékét, megtapasztalhatták a Vele való meghitt viszonyt. Ebből a 

kapcsolatból származik minden erő-szolgálat. 

 

Isten minden szolgájának ez az ígérete: VELED leszek. Ő nem erőlködik, ha 

természetfelettit kell végbe vinnie, mert Ő maga a természetfeletti 

Ezért kellett a Szent Szellemet ráimádkozni/küldeni a halott csontokra! Ez egy prófétikus 

előkép az egyházról (is).  

Isten szolgálatában a legnagyobb kiváltságok egyike, felszabadítani az Ő Személyét, 

Jelenlétét egy adott helyzetben, helyzetre. (Prófétálj ember fia). Ezt meg kell tanulni, hisz 

parancsolni Istennek nem lehet. Mi hordózói vagyunk, ami megragadható ebből, az a kenet. 

 

Ma az egyház nagy része, a szolgálatok nagy része nélkülözi a kenetnek azt a mértékét, 

amiben járhatna vagy járnia kellene. Miből származott Jézus kenete? Hogy azt tette, mondta, 

amit az ATYÁtól hallott, látott. Erre jön a kenet. Mikor azt tesszük, amit az Atya mondott, 

mutatott-az olajozottan fog menni, mikor nem, akkor nyögvenyelősen. 

 

Urunk neve: Jézus Krisztus. A krisztus azonban nem a tulajdonneve, hanem a rangja. A 

Krisztus/Messisás azt jelenti: FELKENT. Jézusnak nem volt szüksége titulusra, hogy a 

küldetését sikerre vigye, arra volt szüksége, hogy legyen az Atyától felkenetése! 

Jézus Krisztus a Jordánban felkenetett a Szent Szellemmel. 

 

1Ján 2:18 Fiacskáim, itt az utolsó óra; és amint hallottátok, hogy az antikrisztus eljő, így 

most sok antikrisztus támadt; ahonnan tudjuk, hogy itt az utolsó óra. 2:19 Közülünk váltak ki, 

de nem voltak közülünk valók; mert ha közülünk valók lettek volna, velünk maradtak volna; 

de hogy nyilvánvalóvá legyen felőlük, hogy nem mindnyájan közülünk valók. 2:20 És nektek 

kenetetek van a Szenttől, és mindent tudtok. 

 

Az anti-krisztus nem Jézus ellenességet jelez, hanem kenet-ellenességet, Szent Szellem 

ellenességet. Jézusnak a Szent Szellem Személyére volt szüksége, hogy betöltse küldetését: 



Beindítsa a Királyság leérkezést a földre. Ehhez kellett megváltani az embert, de a fő cél, 

hogy az emberiség visszataláljon a kapcsolatba és a kapcsolat révén a feladatához - hódíts 

vissza a földet! Jézus bemutatta az Atyát, hogy mutatta be? Hogy bemutatta a Királyságot.  

 

Ha Jézusnak szüksége volt rá, hogy beteljesedve a Szent Szellemmel járjon, akkor nekünk 

mennyivel inkább erre van szükségünk? Ha azt szeretnéd, hogy az életed, szolgálatod 

természetfeletti legyen- be kell töltekezned, újra meg újra. 

 

2Móz 40:12 Azután állítsd Áront és az ő fiait a gyülekezet sátorának nyílásához, és mosd 

meg őket vízzel. Móz 40:13 És öltöztesd fel Áront a szent ruhákba, és kend fel őt; így 

szenteld fel, és legyen papom. 40:14 Fiait is állítsd elő és öltöztesd fel őket köntösökbe; 40:15 

És kend fel őket, amint az ő atyjukat felkenéd, hogy legyenek papjaim, és lészen az ő 

megkenetésük nekik örökös papság, az ő nemzetségükben. 

 

Örök alapelv ez - Istennek nem lehet papja, aki nincs megtérve, bemerítkezve, és 

KENETTEL felruházva! 

 

A Jézus Nevének óriási a jelentőssége, mégse anti – Jézusnak fogják hívni a gonosz 

szellemének megtestesülését-hanem anit- felkentnek. A pokol szellemei, erői harcolnak a 

kenet ellen, mert a kenet nélküli emberiség cseppet sem veszélyes az uralmukat tekintve. 

A kenet szabadítja fel az erőt, a Szent Szellem Jelenléte az, Akinek a jelenlétét kenetnek 

nevezzük, és ez szabadítja fel a természetfelettit. Olyan rendkívüli tisztességben van, hogy 

róla mondta a Fiú- hogy aki a Fiú ellen beszél , van rá bocsánat, de aki a Szellem ellen, annak 

nincs) (EZÉRT nincs bocsánat annak, aki a Szent Szellem ellen szól MT12,32) 

 

A Szent Szellemhez alázatosan kell közeledni, ügyelni h ne szomorítsuk meg. Igen 

érzékeny, nem érzelgős- érzékeny, ugyanakkor Istennek a munkálkodó hatalmát hordozza. 

A Nap a jeget megolvasztja- az agyagot megkeményíti. Isten tettei, ereje, Jelenléte ugyanilyen 

hatással van az emberekre- az ember reakcióit nem Isten irányítja, hanem a tulajdon szívük. 

 

Az antikrisztusi szellem most úgy mozog a hívők között, h megpróbálja őket rávenni, h 

utasítsák el mindazt, ami a Szent Szellemhez, kenetéhez köze van. Intellektuális üzenetté 

silányítani a Logoszt, az Üzenetet, elzárnia hívőt attól, hogy hallgasson a Lélek vezetésére. 

A legeredményesebb ezek közül a vallás démona, aki azon dolgozik, h az értelmünk irányítsa 

az életünk, hitéletünk, ne a Szent Szellem. A vallás bálványozza a koncepciókat és elutasítja a 

személyes megtapasztalások általi vezettetést. (A lázadás az Ige ellen hat, a vallás a Szent 

Szellem ellen főleg). 

 

Isten kiszámíthatatlan- és ez kiborító a természetes énünknek. Az antikrisztusi szellem 

célja egy kenet nélküli Jézus. 2Tim3, 5 

Istent nem lehet tapasztalatok, kijelentések nélkül megismerni, és ehhez ki kell lépned a 

komfortzónádból. Egyéni szinten, gyülekezeti és eklézsia szinten. 

 

Célom, h olyan gyülekezetté váljunk, ami kijelentéseken álló szolgálatoknak ad otthont, 

látás alapú szolgálatok, látás alapú gyülekezet. Az alkalmak pedig egyre inkább a Szent 

Szellem teljes vezetésének legyenek alárendelve. Ehhez helyet kell Neki készíteni. Az 

antikrisztusi, vallásos, v egyéb antikrisztusi szellemiség ettől fél, undorodik, menekül - mi 

nem tartoztatjuk őket, menjenek, kifelé. 



Isten Jelenléte az, Aki kipótol mindent. Egyetlen feladatod van, készíts helyet a 

Jelenlétnek. Dicséret-hálaadás, imádat, ima és igékre való alapozás, személyes szóra való 

kilépések, megcselekvések. Időkapszulák Ővele. 

 

A hegyre fel kell menni. 1Sám 10:5 Azután eljutsz az Isten hegyére, hol a filiszteusok 

előőrsei vannak. Mikor pedig bemégy oda a városba, a próféták seregével fogsz találkozni, 

kik a hegyről jőnek le, előttük lant, dob, síp és hárfa lesz, és ők maguk prófétálnak. Sám 

10:6 Akkor az Úrnak lelke reád fog szállani, és velük együtt prófétálni fogsz, és más 

emberré leszel. 

 

 

Dicsőség Istennek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


